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Valmistelija Osallisuus- ja asiakkuuspäällikkö Jussi Salminen 
 
 Sirkka Juusela-Pekkarinen Kannuksesta on ottanut yhteyttä ja 

tiedustellut mahdollisuutta pitää yhteiskokous Kannuksen vanhus- ja 
vammaisneuvoston kanssa. Esittelijä Salminen suhtautuu asiaan 
myönteisesti, koska hyvinvointialueen vanhus- ja vammaisneuvostot 
tullaan kokoamaan keskutelujen kautta kunnallisista neuvostoista. 

 
 Kokouksen ajankohta riippuu erityisesti siitä, miten pandemia 

kehittyy. Fyysinen kokous olisi mielyttävä, mutta se edellyttää 
pandemian rahoittumista. 
 
 
 

Päätösesitys Neuvosto päättää asiasta. 
 

Päätös Neuvosto totesi, että tulevat vanhus- ja vammaisneuvostot tullaan 
kokoamaan keskustelujen kautta kunnallisista neuvostoista. Tästä 
syystä keskustelut kunnallisten vanhus- ja vammaisneuvostojen 
kanssa ovat tärkeitä. Yhteistapaamiset aloitetaan Kannuksessa. 
Tavoitteena on vähintään Jokilaaksoittain kokoukset. 


